

Aufgabe/Briefing Extrem verringerte Baugröße. Zweifarbigkeit löst herkömmlichen Haubencharakter auf. Fase an Gerätekanten, da Gerät im Nassbereich und Körperkontakt möglich ist. Bedienbereich, emotional und funktional betont zwecks guter Handhabung im Nassbereich der Dusche.

Umsetzung Hochwertiges ABS Gehäusematerial. Gestaltung auch der technischen Komponenten zur Kommunikation der intelligenten Produktoptimierung. Einsatz eines Aerojet Systems und spezieller Tank, zur Reduzierung von Energie, und Wasserverbrauch.

Assignment/Briefing Reduced dimensions. Two-tone colour scheme breaks up the traditional hood character. Edges are chamfered as the object is intended for use in wet rooms and contact with the body is possible. Controls are both emotional and at the same time emphatically functional for easy handling in the wet.

Implementation High-quality ABS housing material. The technical components have also been styled so as to communicate the intelligent product optimization. Use of an Aerojet System and special tank to reduce energy and water consumption.

